
Dagsorden til bestyrelsesmøde d.30/12-15 

Hos Ann Louise 

Tid Dagsordenpunkter Referat 

 Godkendelse af referat og 

dagsorden 
 

Godkendt 

 Nyt fra Janne 

 

Nyhedsmail fra DRF er opsagt fra 

1/3- 16 
Vedr. 

distriktsrådsmøde Vi skal huske 
invitere et 

hovedbestyrelsesmedlem til at 
fortælle om hvad ser sker 

centralt. 
Distriktsbestyrelsen skal indstille 

en klub til årets klub. 
D7 vil skrive til drf og udbede sig 

kriterier til udvælgelsen. 
Distrikterne kan pålægge 

klubberne at bruge GO. Dette 
drøftes og der er enighed om 

at klubberne ikke pålægges at 

anvende GO, vi afventer nyt 
system. 

Der kommer nye materialer til 
Klar Parat, Start. 

Rideforbundet kan nu tilbyde at 
afregne banedesignere for 

klubberne, som så efterfølgende 
får tilsendt regning fra 

Rideforbundet. 
Klubberne har nu mulighed for at 

melde sig ind i dansk erhverv for 
kr. 1000 og gennem dansk 

erhverv få juridisk bistand. 

 Stævneterminer 2016/17: Ann-
Louise 

 
 

Ann Louise gennemgår forslag til 
stævneplan. 

Ann Louise udsender indbydelse 
til de stævnearrangerende 

klubber. 

 Drøftelse af krav til afholdelse af 

mesterskaber: Helle 

 

Udsat. 

 Økonomi : Betinna Ser fint ud. 



 

 Planlægning af generalforsamling: 
Alle 

 

Udsat 

 Kurser: Chanette 

 

Udsat 

 Hjemmeside: Chanette  
 

Intet nyt 

 Opdaterede kontaktoplysninger til 
klubberne: Helle 

 

Drøftes på de 
stævnekoordinerende møder. 

 Evt. 
 

Intet. 

   
 

 

 


